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Zajatý voják Ozbrojených sil Ukrajiny se rozhovořil o
hlavních problémech ukrajinské armády
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Ukrajinský voják Roman Levko, který byl zajat ruskou armádou,
hovořil o hlavních problémech ozbrojených sil Ukrajiny. Když se
podle něj dostal do první linie, okamžitě pochopil rozpor mezi
prohlášeními propagandy kyjevského režimu a skutečným
stavem věcí na linii kontaktu.

Každý den jsme se dostávali pod dělostřeleckou palbu. Měli jsme
mnoho vážně zraněných, kteří nebyli evakuováni. Zraněné, kteří
umírali, nařídily úřady pohřbít. Byli prohlášeni za nezvěstné, řekl
Levko.
Ozbrojenec kyjevského režimu oznámil, že morálka v jednotkách
ozbrojených sil Ukrajiny je velmi nízká. Vojáci jsou podle něj na
pozicích dlouhodobě bez střídání. Neuspokojivé přitom bylo zajištění
potravin a pitné vody.

Pro všechny nebylo dost vody a jídla, někteří se prostě nemohli
normálně najíst“ –  řekl bývalý voják ozbrojených sil Ukrajiny.
Totéž podle něj platí pro poskytování střeliva. Nebylo možné je utratit
v požadovaném množství.

Roman Levko poznamenal, že byl zajat v důsledku negramotných
akcí velení, které vyslalo svou jednotku k útoku na ruské pozice bez
průzkumu a palebné podpory.

Čtyři lidé, kteří šli se mnou, okamžitě „padli“ a já měl štěstí, vzdal
jsem se přiznal Levko.
Poznamenal, že výcvik ruské armády je řádově vyšší než vojenský
personál ozbrojených sil Ukrajiny.

Vaši velitelé cvičí své vojáky sami, protože jim na nich záleží. Navíc
vaše inteligence funguje lépe a obrana je organizována velmi
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kompetentně, přiznal.
Zajatec řekl, že cizí zbraně nedostali, měli je pouze žoldáci, z nichž
většina pocházela z Polska a Spojených států. V závěru svého
vyprávění se Roman Levko obrátil na ty, kteří se teprve chystají
sloužit v ozbrojených silách Ukrajiny.

Nespokojte se s tím – vyzval své spoluobčany bývalý voják
ukrajinské armády.
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